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Zapisnik 1. seje Sveta staršev Osnovne šole Franja Malgaja Šentjur v šolskem letu 
2024/2025, ki je potekala v torek, 24. septembra 2024, ob 17.30, v večnamenskem 
prostoru šole.  
 
Prisotni člani sveta staršev: Darko Lavbič, Goran Čupeljić, Sara Kolenc, Sara Čuš 
Kolar, Tjaša Lavbič, Patricija Pangerl, Jure Raztočnik, Katja Lešnik, Janez Prezelj, Urška 
Režek Šrimf, Klara Hudoklin, Helena Gradič, Lucija Kalem, Klavdija Natek, Urška Zver, 
Robert Jakopič, Tanja Štrukelj, Astrid Obreza, Urška Mastnak, Andrej Jazbec, Polona 
Lukanc, Katarina Scholtemeijer, Jože Turnšek, Polonca Jug Mauko, Niko Vrabl. 
 
Odsotni: Ksenja Grobelnik Jager (opr.), Robert Sluga (opr.), Blaž Slomšek (opr.), Mihaela 
Pintar (opr.), Jasmina Jančič (opr.). 
 
Drugi prisotni: Aljaž Ocvirk in Tina Javornik (nadomestna predstavnika), Daniel Čoklc 
(predstavnik staršev v Svetu zavoda), Jasna Drešček in Marjan Kuhar (pomočnika 
ravnatelja), Tanja Večko Javornik (tajnica šole) 
 
Pomočnica ravnatelja Osnovne šole Franja Malgaja Šentjur, Jasna Drešček je pozdravila 
prisotne in opravičila izostanek ravnatelja mag. Jureta Radiška. Sejo je do izvolitve 
predsednika Sveta staršev vodila skupaj z drugim pomočnikom Marjanom Kuharjem. V 
nadaljevanju je preverila sklepčnost in predlagala dnevni red, ki ga je Svet staršev potrdil. 
  
 
Dnevni red: 
1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda. 

2. Poročilo ravnatelja o volitvah predstavnikov staršev v Svet staršev po posameznih 

oddelkih in konstituiranje Sveta staršev Osnovne šole Franja Malgaja Šentjur (volitve 

predsednice/-ka in namestnice/-ka predsednice/-ka Sveta). 

3. Seznanitev novoizvoljenih članov s Poslovnikom Sveta staršev in dokumenti šole 

(Vzgojni načrt, Šolska pravila, Hišni red, Razvojni načrt šole).  

4. Obravnava in potrditev zapisnika 3. seje Sveta staršev Osnovne šole Franja Malgaja 

Šentjur v šolskem letu 2023/2024 z dne 29. maja 2024. 

5. Obravnava, sprejem in potrditev Poročila o organizaciji in delu za šolsko leto 

2023/2024 in Letnega delovnega načrta šole za šolsko leto 2024/2025. 

6. Poročila in imenovanja (predsednika Upravnega odbora šolskega sklada, 

predstavnikov Sveta staršev v Svetu zavoda, predstavnika SSt v ASSOŠCR, 

predstavnikov staršev v skupini za prehrano). 

7. Obravnava prispelih pisnih pobud, vprašanj in pohval staršev iz posameznih 

razredov. 

8.  Evalvacija dokumentov šole, Hišni red POŠ Blagovna (predlog). 

9. Razno. 
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K točki 1 
 

SKLEP 1: Svet staršev ugotavlja, da je na seji prisotnih 25 od 30 članov Sveta  

 staršev in da tako veljavno odloča in sprejema sklepe. 

 

SKLEP 2: Svet staršev je potrdil predlagani dnevni red. Dodatno so potrdili še 

obravnavo 8. točke dnevnega reda, evalvacijo Hišnega reda POŠ Blagovna. 

 

K točki 2 
 
Pomočnica ravnatelja je pojasnila, da se za organizirano uresničevanje interesov staršev 
v šoli oblikuje Svet staršev. V skladu z zakonodajo prvo sejo Sveta staršev skliče ravnatelj 
šole. Svet staršev bo za svoje delo uporabljal Poslovnik Sveta staršev Osnovne šole 
Franja Malgaja Šentjur, ki so ga člani prejeli med gradivi za sejo in je objavljen na spletni 
strani šole http://www.fmalgaja.si (→podstran 'Za starše' → podstran 'Svet staršev'). 
 
Volitve predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev so se izvedle na podlagi 
22. člena Poslovnika Sveta staršev. Pred volitvami predsednika je bila izvoljena volilna 
komisija, ki je imenovana za vse seje Sveta staršev v šolskem letu 2024/2025. 
 
Prisotni člani so odločili, da potekajo volitve za volilno komisijo Sveta staršev Osnovne 
šole Franja Malgaja Šentjur javno. 
 
SKLEP 1: Svet staršev je glasoval, da se volitve za volilno komisijo Sveta staršev  
 izvedejo javno.  
 Število glasov »za«_25_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 
 
Predlagani so bili trije člani volilne komisije, Polonca Jug Mauko, Niko Vrabl in Daniel 
Čoklc. Člani so soglasno potrdili predlagane člane volilne komisije.  
 
SKLEP 2: V volilno komisijo Sveta staršev Osnovne šole Franja Malgaja Šentjur za  
 šolsko leto 2024/2025 so bili izvoljeni:  
 -predstavnica  staršev 9. b-razreda, Polonca Jug Mauko, 
 -predstavnik  staršev 9. c-razreda, Niko Vrabl, 
 -predstavnik  staršev v Svetu šole, Daniel Čoklc. 
 Število glasov »za«_25_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 
 
Prisotni člani so odločili, da potekajo volitve za predsednika Sveta staršev Osnovne šole 
Franja Malgaja Šentjur javno. 
 
SKLEP 1: Svet staršev je glasoval, da se volitve za predsednika Sveta staršev  
 izvedejo javno.  
 Število glasov »za«_25_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 

 
Za predsednika Sveta staršev je kandidiral, Jože Turnšek, predstavnik 9. a razreda, ki se 
je na kratko predstavil. Po izvedbi volitev je volilna komisija preštela glasove in ugotovila, 
da je bil kandidat soglasno izvoljen. 
Po izvolitvi je predsednik pozdravil vse prisotne in se zahvalil za izkazano zaupanje 
 
SKLEP 2: Za predsednika Sveta staršev Osnovne šole Franja Malgaja Šentjur v  

http://www.fmalgaja.si/
https://osfm-splet.splet.arnes.si/?page_id=17884
https://osfm-splet.splet.arnes.si/?page_id=9245
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 šolskem letu 2024/2025 je bil izvoljen mag. Jože Turnšek, predstavnik  
 staršev 9. a-razreda, e-naslov: joze.turnsek@gmail.com. 
 Število glasov »za«_25_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 
 
Namestnik predsednika Sveta staršev opravlja naloge, za katere ga pooblasti predsednik 
in nadomešča predsednika v primeru njegove odsotnosti.  
 
SKLEP 3: Svet staršev je glasoval, da se volitve za namestnika predsednika Sveta 
 staršev izvedejo javno.  
 Število glasov »za«_25_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 

 
 
Za namestnika predsednika sta bila podana dva kandidata. Predlagana je bila Katarina 
Scholtemeijer, predstavnica 8. c razreda in Robert Jakopič, predstavnik 6. b razreda. Po 
predstavitvi kandidatov so člani izvolili Roberta Jakopiča.  
 
SKLEP 3: Za namestnika predsednika Sveta staršev Osnovne šole Franja Malgaja  

Šentjur v šolskem letu 2024/2025 je bil izvoljen Robert Jakopič, 
predstavnik staršev 6. b-razreda. 

 Število glasov »za Roberta Jakopiča« _15_, »za Katarino  
 Scholtemeijer«_10_, »vzdržanih«_0_. 
 
 
Predsednik Sveta staršev je pohvalil prisotnost članov na seji ter udeležbo na preteklih 
sejah. Čeprav gre za prostovoljno delo predstavnikov staršev, je njihovo delo odgovorno, 
skrbno in zavzeto. Predstavniki staršev si prizadevajo delovati v dobro vseh učencev, pri 
čemer se obravnavajo pobude, ki se v pogovorih z učitelji, razredniki ali na razrednih urah 
niso razrešile. 
 
 
K točki 3 
 
Predsednik je opozoril na ključne točke iz Poslovnika Sveta staršev;  

• Zaradi zahtevanega števila glasov lahko posamezen starš predstavlja samo en 
razred, vendar pa lahko opravlja vlogo namestnika predstavnika v več oddelkih. 

• Za boljši pretok informacij se sej Sveta staršev udeležujejo tudi namestniki 
predstavnikov oddelkov, ki nadomeščajo predstavnike v primeru njihove 
odsotnosti. Tako se zagotovi neposredna izmenjava informacij med razredi in 
Svetom staršev.  

• Namestniki predstavnikov razredov lahko opravljajo vse naloge predstavnika, 
vendar glasovalna pravica pripada zgolj izvoljenemu predstavniku oddelka.  

 
Predsednik je poudaril pomen vloge izvoljenih predstavnikov v Svetu staršev. Pomembno 
je zavedanje, da predstavniki staršev v Svetu staršev predstavljajo mnenje vseh staršev 
oz. oddelkov. Za dobro sodelovanje je izmenjava mnenj ključnega pomena. 
 
Prisotnim, predvsem novim članom, je predstavil tudi dokumente šole, pri katerih so starši 
sodelovali pri njihovem nastajanju in jih ovrednotili skupaj s šolo. To so Vzgojni načrt, 
Razvojni načrt šole, Pravila šolskega reda, Hišni red in Šolska pravila ocenjevanja. 
Številne odgovore lahko dobijo starši že v teh dokumentih, ki so objavljeni na spletni strani 

mailto:joze.turnsek@gmail.com
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šole. (https://osfm-splet.splet.arnes.si/?page_id=13711→ podstran »Šola« → podstran 
»Pravila šolskega reda«). 
 
K točki 4 
 
Člani Sveta staršev niso imeli pripomb na Zapisnik 3. seje Sveta staršev Osnovne šole 
Franja Malgaja Šentjur, z dne 29. 5. 2024. Vsi sklepi so bili izvedeni.  
 
SKLEP 1: Svet staršev je sprejel in potrdil Zapisnik 3. seje Sveta staršev Osnovne 

šole Franja Malgaja Šentjur z dne 29. maja 2024.  
 
K točki 5 
 
Člani so med gradivi za sejo prejeli Letno poročilo o organizaciji in delu šole za preteklo 
šolsko leto in predlog Letnega delovnega načrta šole za šolsko leto 2024/2025. Na seji 
sta pomočnika ravnatelja podala pojasnila in odgovore na postavljena vprašanja članov. 
 
Ob zaključku šolskega leta 2023/2024 je šolo obiskovalo 579 učencev, od tega je 
obiskovalo Podružnično osnovno šolo Blagovna (POŠ Blagovna) 67 učencev,  
oddelek prilagojenega programa nižjega izobrazbenega standarda (OPPNIS) pa 23 
učencev. 
 
Skupaj je bilo na šoli 30 oddelkov, in sicer: na Osnovni šoli Franja Malgaja Šentjur 10 
oddelkov razredne stopnje, 12 oddelkov predmetne stopnje in 3 oddelki OPPNIS ter na 
POŠ Blagovna 5 oddelkov razredne stopnje. 
 
V mesecu maju je na šoli potekalo nacionalno preverjanje znanja ob koncu II. in III. triade. 
V 6. razredu so učenci preverjali znanje iz slovenščine, matematike in angleščine. V 9. 
razredu so učenci preverjali znanje iz slovenščine, matematike in fizike. Učenci 6. 
razredov OPPNIS so preverjali znanje iz slovenščine in matematike. 
 
Poleg obveznega programa je bil izveden tudi razširjeni in nadstandardni program. 
Na šoli so bile izvedene projektne in druge dejavnosti, kot so Erasmus+, Krpan, Zlati 
sonček, ŠVK, Beremo, ustvarjamo, pomagamo, Varno na kolesu, Policist Leon svetuje, 
Šolski radio, Božičkova in Valentinova pošta ter druge. Šola je sodelovala tudi na 
Evropskem tednu mobilnosti ter projektu Zdravo mesto in Lokalni akcijski skupini za 
preprečevanje zasvojenosti (LAS), ki ju organizira Občina Šentjur. 
Izvedenih je bilo tudi več šolskih prireditev in proslav, sodelovanje na spominskih 
slovesnostih, Spominska slovesnost na Resevni in pri partizanski bolnišnici Zima, šolske 
in razredne predstave ob praznikih. Učenci razredne stopnje pod mentorstvom Ksenije 
Steblovnik Rak in Tanje Zagajšek so kar petkrat stopili na oder in ponovili gledališko 
predstavo Palčki pospravljalčki. 
 
Za 7. razrede je bila uspešno izvedena Zimska šola v naravi na Ribnici na Pohorju. Za 5. 
razrede je bila uspešno opravljena Poletna šola v naravi na Debelem rtiču.  
Uspešno so bili zaključeni tečaji in tabori: plavalni tečaj za 3. razrede, pevski tabor MPZ, 
naravoslovni tabor, planinski tabor, kolesarski tečaji in plesni tečaj za devetošolce. 

 
Pomočnica ravnatelja je podala splošno oceno, da je šola v šolskem letu 2023/2024 
uspešno izvedla načrtovan program, za kar se je zahvalila strokovnim delavcem šole.  

https://osfm-splet.splet.arnes.si/?page_id=13711
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V šolskem letu 2024/2025 šolo obiskuje 583 učencev (stanje na 1. 9. 2024), od tega 
Podružnično osnovno šolo Blagovna 67 učencev, program OPPNIS pa 21 učencev. 
 
Skupaj je na šoli 29 oddelkov, in sicer: na Osnovni šoli Franja Malgaja Šentjur 10 oddelkov 
razredne stopnje, 12 oddelkov predmetne stopnje in 3 oddelki OPPNIS ter na POŠ 
Blagovna 4 oddelki razredne stopnje (kombinirani oddelek 1. in 2. razred). 
 
Pomočnica ravnatelja je prisotne seznanila z oblikami diferenciacije v III. triadi pri SLJ, 
MAT, TJA v šolskem letu 2024/2025. Učiteljski zbor je potrdil oblikovanje manjših učnih 
skupin v 8. in 9. razredih pri predmetih slovenščina, matematika in prvi tuji jezik 
angleščina. 
 
Predlagane nadstandardne storitve v šolskem letu 2024/2025 so: 

-  Zimska šola v naravi za učence 7. razredov, 
-     Poletna šola v naravi za učence 5. razredov, 
-  Tabor Mladinskega pevskega zbora, 
-  Tabor naravoslovja, 
-  tečaj tujih jezikov, 
-  plavalni tečaji, 
-  plačljivi dnevi dejavnosti. 

 
Jutranje varstvo za učence 1. razredov je sistemizirano s strani Ministrstva za vzgojo in 
izobraževanje, jutranje varstvo vozačev za učence od 2. do 4. razreda je financirano s 
strani ustanovitelja Občine Šentjur, podaljšano bivanje za učence od 1. do 5. razreda je 
sistemizirano s strani Ministrstva za vzgojo in izobraževanje. 
 
Šola je v šolskem letu 2024/2025 v soglasju s Svetom staršev kupila material za likovno 
umetnost (LUM) ter tehniko in tehnologijo (TIT). To velja za učence od 1. do 9. razreda. 
S tem se bo učencem zmanjšala teža šolskih torbic, učenci bodo imeli enotne materiale 
za delo, cena materialov je v večjih količinah nižja, manj bo tudi odpadkov zaradi 
embalaže.  
 
Staršem učencev od 1. do 5. razreda so se izdale položnice v vrednosti 25,00 EUR za 
LUM, staršem od 6. do 9. razreda pa položnice v vrednosti 15,00 EUR za LUM ter 
4,00 EUR za TIT (6. razred) in 3,00 EUR za TIT (7. in 8. razred) na učenca. Za OPPNIS 
so se izdale položnice učencem od 5. do 9. razreda za TIT 4,00 EUR in za LUM v vrednosti 
25,00 EUR na učenca od 1. do 9. razreda. 
 
Zaradi dviga cen surovin in posledično storitev je šola v šolskem letu 2024/2025 za 
fotokopije izdala položnice v višini 5,00 EUR na učenca. 
 
 
Šola je pripravila nagovor staršem, kjer so izpostavili dosežke šole pri spodbujanju bralne 
kulture in izboljšanju bralne kondicije učencev. Po treh letih truda jim je uspelo organizirati 
nagradne izlete za 11 oddelkov, kar je velik uspeh. Letos prosimo starše za finančno 
podporo pri organizaciji omenjenih izletov, da bi še naprej motivirali učence k branju. 
Hkrati obljubljamo, da bodo še naprej spodbujali vse razrede k dosegi cilja – da vsak 
učenec osvoji bralno značko. 
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SKLEP 1: V skladu s 66. členom Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in 

izobraževanja (ZOFVI) je Svet staršev Osnovne šole Franja Malgaja 
Šentjur dal pozitivno mnenje oziroma soglasje k Poročilu o organizaciji 
in delu v šolskem letu 2024/2025. 

 
SKLEP 2: V skladu s 66. členom Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in  
                 izobraževanja (ZOFVI) je Svet staršev Osnovne šole Franja Malgaja  
                 Šentjur dal pozitivno mnenje oziroma soglasje k Letnemu delovnemu  
                 načrtu šole za šolsko leto 2024/2025 z nadstandardnimi storitvami, in  
                 sicer: 

-  Zimska šola v naravi za učence 7. razredov, 
-  Poletna šola v naravi za učence 5. razredov in OPPNIS, 
-  Tabor mladinskega pevskega zbora, 
-  Tabor naravoslovja, 
-  Tabor tujih jezikov, 
-  plavalni tečaji, 
-  plačljivi dnevi dejavnosti. 

 
K točki 6 
 
1. 
V Svetu zavoda imajo starši tri predstavnike. V tem štiriletnem mandatu so to Robert 
Jakopič, Polona Lukanc in Daniel Čoklc.  
Ustanovno sejo za naslednji štiriletni mandat bodo člani imeli 30. septembra 2024. 
 
2. 
Upravni odbor šolskega sklada sestavljajo štirje predstavniki staršev (Petra Lajlar, Astrid 
Obreza, Blaž Slomšek in Anita Šmid) in trije predstavniki, ki jih je predlagal Svet zavoda 
(Petra Artnak, Marija Pezdevšek in Darja Steblovnik). 
Na seji je finančno poročilo podala članica Upravnega odbora Astrid Obreza.  
 
Trenutno finančno stanje sklada znaša 2.780,68 EUR. 
 
Finančno poročilo za preteklo obdobje je tudi priloga tega zapisnika.  
 
V obdobju od zadnje seje so se sofinancirali tabor OPP, tabor pevskega zbora, 
naravoslovni tabor, delavnice SAFE.SI, nagrada za razrede z največ osvojenimi bralnimi 
značkami, krili so se stroški položnic za pomoči potrebnim učencem in učencem za 
zaključne ekskurzije. 
 
Člani Sveta staršev še naprej prosijo starše in donatorje, da sodelujejo s svojimi prispevki 
in pri drugih akcijah ter tako omogočijo vsem učencem udeležbo pri nadstandardnih 
storitvah in zmanjšanje socialnih neenakosti. Za donacijo denarja so podatki za izpolnitev 
položnice na šolski spletni strani (podstran »Šola« → podstran »Šolski sklad«). 
Prostovoljni prispevek Šolskemu skladu lahko namenite kadar koli. 
 



 

 

 

7 

 

Zakonodaja tudi omogoča, da del dohodnine (največ 0,3 %) namenite Šolskemu skladu 
naše šole. Vsa navodila za to donacijo, ki je preprosta, najdete na povezavi https://osfm-
splet.splet.arnes.si/?page_id=111 
 
SKLEP 1: Svet staršev je sprejel poročilo Upravnega odbora šolskega sklada. 
 
 
3.  
Tudi v letošnjem šolskem letu je v Letnem delovnem načrtu šole predvideno, da bo 
devetčlanska skupina za prehrano nadaljevala delo. Sestava in naloge skupine za 
prehrano so opredeljene v predlogu Letnega delovnega načrta šole. Skupina deluje v 
skladu s Pravili skupine za prehrano. Skupina za prehrano je ustanovljena za tekoče 
šolsko leto. Člani Sveta staršev so na seji v skupino za prehrano izvolili dve predstavnici, 
eno iz matične šole in eno iz podružnične šole. 
 
SKLEP 1: Svet staršev je soglasno izglasoval, da se volitve za dva predstavnika v  
 skupino za prehrano izvedejo javno. 
 Število glasov »za«_25_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 
 
Za predstavnico iz matične šole je bila predlagana in izvoljena predstavnica staršev, 
Katarina Scholtemeijer iz 8. c razreda. 
 
SKLEP 2: Za predstavnico Sveta staršev v skupino za prehrano Osnovne šole 
                 Franja Malgaja Šentjur v šolskem letu 2024/2025 je bila izvoljena  

       Katarina Scholtemeijer iz 8. c-razreda. 
 Število glasov »za«_25_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 
 
 
Za predstavnico iz podružnične osnovne šole je bila predlagana in izvoljena lanskoletna 
predstavnica Katja Lešnik.  
 
SKLEP 3: Za predstavnico Sveta staršev v skupino za prehrano Podružnične  
 osnovne šole Blagovna v šolskem letu 2024/2025 je bila soglasno  
 izvoljena Katja Lešnik, iz 3. c-razreda. 
 Število glasov »za«_25_, »proti«_0_, »vzdržanih«_0_. 
 
Predsednik Sveta staršev je čestital izvoljenima predstavnicama v Skupino za prehrano 
in jima zaželel uspešno delo.  
 
4. 
Mag. Jože Turnšek, predstavnik v ASSOŠCR, je poročal o dogajanju v celjskem aktivu 
svetov staršev in o sodelovanju Aktiva v Zvezi aktivov svetov staršev (ZASSS). Novim 
članom je prikazal tudi organiziranost staršev v območne aktive in v ZASSS. Pri tem je 
poudaril, da sveti staršev kot tudi aktivi, ohranjajo avtonomijo in niso vodeni s strani zveze. 
Združeni v zvezo pa lahko predstavljamo starše, v primerih spreminjanja zakonodaje ali 
ko se na starše obračajo novinarji. Trenutno je v celjski aktiv vključenih sedemnajst svetov 
staršev osnovnih šol iz občin Celje, Laško, Vojnik, Šentjur, Dobrna, Žalec in Velenje. 
  
Član našega Sveta staršev, Robert Jakopič, se je 24. septembra 2024 kot udeleženec 
ZASSS, udeležil okrogle mize z naslovom: »Okrogla miza o medvrstniškem nasilju«. Na 

https://osfm-splet.splet.arnes.si/?page_id=111
https://osfm-splet.splet.arnes.si/?page_id=111
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seji je podal kratko poročilo. Dejavnosti na področju preprečevanja nasilja so na okrogli 
mizi predstavili sodelujoči:  

- dr. Valter Fabjančič, sekretar, vodja Sektorja za sistemsko usmerjanje in 
nadzor policije, Direktorat za policijo in druge varnostne naloge, 
Ministrstvo za notranje zadeve; 

- dr. Simon Slokan, glavni inšpektor, Inšpektorat Republike Slovenije za 
šolstvo; 

- Tatjana Milavec, sekretarka, Skupnost CSD Slovenije;  
- Sebastijan Mavrič, ravnatelj, Osnovna šola Dragomirja Benčiča – Brkina 

Hrpelje; 
- Bojana Kračan, višja kriminalistična inšpektorica, Uprava kriminalistične 

policije, Generalna policijska uprava; 
- dr. Leonida Zalokar, ravnateljica, Strokovni center Planina, prof. dr. Katja 

Filipčič, Pravna fakulteta Univerze v Ljubljani. 
 
Aktivnosti ZASSS so objavljene tudi na spletni strani zveze http://www.zasss.si/ 
 
 
 
SKLEP 1: Svet staršev se je seznanil s poročilom predstavnika v ASSOŠCR. 
 
K točki 7  
 

1. Pobuda staršev nižje triade je bila, da bi na mestu prehoda za pešce v smeri Kee 
namestili hitrostne ovire, saj je ta prehod za pešce izredno nevaren. 

 
Iz razprave med člani sveta je povzetek, da smo se pred izgradnjo podhoda, ki je 
v bližini tega nevarnega prehoda, člani sveta staršev najmanj 20 let trudili in 
opozarjali Občino, da je potrebna izgradnja podhoda za varnost otrok. Občina je 
podhod zgradila z investicijo, ki je presegala 300.000 EUR, in zdaj tega prehoda 
ne bi uporabljali? Uporabljajmo ta podhod vsi, tudi odrasli in vzgajajmo svoje otroke 
v smeri uporabe tega. 
 
Po seji se je na to pobudo odzval tudi ravnatelj in poudaril, da smo se več let 
zavzemali za izgradnjo podhoda, ki predstavlja najvarnejši način prečkanja ceste 
pri šoli, zato ga je treba zdaj vestno uporabljati.  
 

2. Pobuda staršev iz nižje triade je bila, da bi imeli učenci tečaj plavanja že v začetku 
prve triade in ne v tretjem razredu, ko je morda že pozno za učenje plavanja. 
 
V razpravi so starši povedali, da nekateri vrtci v sosednjih občinah izvajajo plavalne 
tečaje, v Šentjurju pa ne, tako da se mnogi otroci tako prvič učijo plavati v tretjem 
razredu.  
 

3. Pobuda staršev podružnične šole je bila, da bi se uredil pločnik, prehod za pešce 
in ustrezna signalizacija v naselju Goričica. Trenutno je tam prometni znak otroci 
na cesti, ki pa ne vpliva na zmanjšanje hitrosti in previdnost voznikov. 
 
Pomočnica ravnateljice je pridobila odgovor od učiteljice, ki je na šoli mentorica za 
prometno varnost. Pojasnila je, da je v načrtu izgradnja kolesarske steze med šolo 

http://www.zasss.si/
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na Blagovni in Dolami. Projektna dokumentacija je izdelana in je bila tudi 
predstavljena. Skupaj lahko upamo, da bodo odkupi zemljišč in izgradnja čim prej 
narejeni. 
 

4. Eden izmed staršev iz druge triade je podal na Svet staršev opazko, da je oseba 
na šoli njenega sina poslala ven s šolskega stopnišča in jo je moral do njenega 
prihoda počakati zunaj. 
 
Pomočnica ravnatelja je pridobila drugo mnenje. Zaposlena na šoli je povedala, da 
je učenec uporabljal v šoli oziroma na stopnišču telefon, in ker je uporaba telefonov 
na šoli prepovedana, je učenec potem, ko ni želel prenehati uporabljati telefona, 
zapustil prostore šole.  
 
Člani sveta so ponovno poudarili, da naj starši za takšne individualne zaplete 
poiščejo odgovor pri vključenih osebah na šoli in se o tem pogovorijo med seboj, 
skupaj z otrokom. Govorilne ure so tedenske, in če se težave na ta način ne dajo 
urediti, naj se pogovorijo z razrednikom oziroma ravnateljem. Svet staršev v teh 
primerih ne more sprejemati odločitev. 
 

5. Starši petih razredov so predlagali letovišče Novigrad kot drugo možnost, če 
letovišče v Debelem rtiču ne bo potrjeno.  
 

6. Starši druge triade so izrazili skrb, da nekateri otroci ob ponedeljkih in sredah, ko 
imajo pouk do 13.30, zaradi čakanja pri kosilu zamujajo na avtobus. Nekateri 
učenci drugega prevoza nimajo. 
 
Pomočnica ravnatelja je pojasnila, da je odhod šolskega avtobusa po novem 
prestavljen na 14.05. Če bi se to še dogajalo, lahko vozači zaprosijo dežurno osebo 
v jedilnici, da jih spustijo čez vrsto. 
 

7. Starši tretje triade so se na roditeljskem sestanku pogovarjali, da ko ima učenec s 
statusom dogovorjen datum za spraševanje in na ta dan manjka, so na ta dan nato 
ustno ocenjeni učenci, ki statusa nimajo. Vedo, da je to v skladu s pravilniki o 
ocenjevanju in da morajo učitelji pridobiti ocene, vendar pa, če je statusov v razredu 
veliko, potem učenci brez statusa v teh primerih prihajajo na vrsto za spraševanje. 
 
Pomočnik ravnatelja je pojasnil, da sam na ta dan načeloma ne ocenjuje ostalih 
učencev v razredu, če bi na ta dan morali biti vprašani učenci s statusom. Vendar 
se lahko zgodi, da tudi učenec s statusom manjka enkrat oziroma dvakrat. Imajo 
pa učitelji pri tem avtonomijo.  
 
Po seji je svoj odgovor staršem podal še ravnatelj, ki je povedal, da so na 
učiteljskem zboru obravnavali to temo in se dogovorili, da ne uvedejo 
dogovorjenega ocenjevanja za vse učence in da bodo učitelji avtonomno presojali 
o načinih izvedbe ustnega ocenjevanja, vendar v skladu z zakonskimi okvirji in 
smernicami šole. 
 

8. Starši tretje triade so podali pobudo, naj šola pri prevozniku uredi, da šolski 
avtobus, ki prihaja iz Dol, zjutraj ne bi zamujal, saj otroci pridejo na postajališče 
pred šolo ob 7.30, ob uri, ko se jim že začne pouk. 
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Člani so poudarili, da jih otroci tudi kličejo, ker ne vedo, ali bo avtobus prišel, 
medtem ko čakajo na vstopni postaji in avtobus zamuja deset ali petnajst minut. 
 
Pomočnica ravnatelja je pojasnila, da so z letošnjim letom večje težave, saj je 
prevoznik spreminjal vozne rede tudi na rednih linijah in da bodo stopili v stik s 
prevoznikom in skušali težave rešiti. 
 

9. Predstavnica tretje triade je podala pobudo, da učitelji ne bi vpisovali manjkajočih 
učencev, ki nosijo malico. Predlagala je toleranco pet do deset minut. 
 
Pomočnica ravnatelja je pojasnila, da deset minut izostanka ni mogoče tolerirati, 
saj nekateri učenci pogosto želijo iti na malico že deset minut prej, kar prav tako ni 
sprejemljivo. Vendar pa minuta ali dve zamude verjetno ne bi predstavljali težave. 

 
10. Predstavnika zadnje triade je zanimalo, zakaj v jedilnici ni zvezka za pobude in 

pohvale, kot je bilo dogovorjeno na svetu staršev. 
 
Pomočnica ravnatelja je pojasnila, da so zvezek imeli, vendar so v njem učenci 
vpisovali dopise, ki se niso nanašali na prehrano. Na šoli deluje skupina za 
prehrano, ki bo preko anket in drugih dejavnosti zbirala pobude in pohvale. 
 

11. Pobuda staršev razreda zadnje triade je bila, da učenci 9. razredov dva tedna pred 
in en teden po preizkusih NPZ-jev ne bi pridobivali ustnih in pisnih ocen iz 
predmetov, ki nista matematika in slovenščina. Razlog, da bi se v miru pripravili na 
NPZ-je. 
 
Pomočnica ravnatelja je povedala, da pravilnik določa, da učenci ne smejo pisati 
preizkusov znanj en teden pred zaključkom ocenjevalne konference. Pojasnila je, 
da se učenci na NPZ pripravljajo skozi vse šolsko leto in da bi bil izgubljeni čas za 
pridobivanje ocen v dvotedenskem ali tritedenskem obdobju za vse druge 
predmete nesprejemljiv. 
 

 
K točki 8 
 
Člani sveta so soglašali na spremembo Hišnega reda na POŠ Blagovna, ki se nanaša na 
organizacijo dežurstva učiteljev v določenih prostorih šole. 
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K točki 9 
 

1. Predstavnik je obvestil člane o spremenjenih pogojih za dodeljevanje 
računalnikov, ki jih je vlada kupila za pomoči potrebnim v osnovnih in srednjih 
šolah. Razpis je na strani MVI, predstavniki pa lahko na to opozorimo starše v 
razredih. 

 
2. Naslednja (druga) redna seja Sveta staršev v šolskem letu 2024/2025 bo v 

drugi polovici februarja 2025. 
 
 
Seja se je končala ob 19.15. 
 
 
Šentjur, 24. september 2024 
 
 
 
Zapisnikarica:     Predsednik Sveta staršev  
Tanja Večko Javornik    Osnovne šole Franja Malgaja Šentjur: 
       mag. Jože Turnšek  



OSNOVNA ŠOLA FRANJA MALGAJA ŠENTJUR

ULICA SKLADATELJEV IPAVCEV 2

3230 ŠENTJUR

FINANČNO POROČILO STANJA SREDSTEV ŠOLSKEGA SKLADA NA DAN 

24.09.2024

ZAČETNO STANJE SREDSTEV NA DAN 1.01.2024 5.075,14  

PRILIVI SREDSTEV

Donacija starši  64Xapril24; 8Xmaj24; 1Xjun24 1.840,00  

Odpadni papir 148,80  

Donacije pravne osebe

Donacije starši - Stojnica darovanih knjig Drobtinice FM

Donacije starši - Stojnica darovanih knjig Drobtinice POŠ

Donacije iz dela dohodnine FURS 16,42  

Donacije starši - Novoletni bazar POŠ

Donacija Društvo Kozji rog - POŠ 40,00  

Skupaj: 2.045,22  

PORABA SREDSTEV

DOPLAČILO ZŠN TABOR OPP OBROK SKLEP 2023 170,60  

DOPLAČILO PEVSKI TABOR 50% PREVOZA, POSOJA GLASBIL 

SKLEP 07032024 IN 06052024 765,04  

PREVOZ UČENCI OPP CINKARNA NAGRAJUJE SKLEP 15052024 45,98  

NARAVOSLOVNI TABOR SKLEP 15052024 150,00  

DELAVNICE SAFE.SI 3X RAČUN SKLEP 29052024 581,26  

DOPLAČILO UČENCU IZB. PREDMET NEM EKSK MUNCHEN SKLEP 

27052024 197,90  

NAGRADA BRALNA ZNAČKA 100% RAZREDI 2.155,32  

KRITJE STROŠKOV 2 UČENCA ND 2R KEKČEVA DEŽELA SKLEP 02072024 79,74  

KRITJE ODPRTIH POLOŽNIC ZA UČENCA IZ DRUŽINE SKLEP 04092024 193,84  

Skupaj: 4.339,68  

KONČNO STANJE SREDSTEV NA DAN 24.09.2024 2.780,68            

Računovodja:

Nataša ŠTANCER

Šentjur,

24.09.2024

OŠ FM ŠOLSKI SKLAD STANJE SREDSTEV / STANJE 24.09.2024 / DATUM IZPISA: 24.09.2024

PRILOGA 1
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